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OR-RM.0002.6.6.2021 

Protokół Nr XXXIX/21 

z obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytej w dniu 28 kwietnia 2021 r. 

w sali konferencyjnej w Urzędzie Miejskim 

w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 

Spoza rady w sesji udział wzięli: 

Pan Patryk Mikołajewski   - Burmistrz Koronowa 

Pan Sławomir Marszelski   - I Zastępca Burmistrza Koronowo 

Pan Piotr Kazimierski   - II Zastępca Burmistrza 

Pani Alicja Tymek    - Skarbnik Gminy,   

Pan Rafał Bułka    - Radca Prawny UM w Koronowie. 

 

1.Otwarcie obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Obrady XXXIX sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzyła Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk. Poinformowała zebranych, że 

obrady sesji Rady Miejskiej w Koronowie są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja na żywo oraz nagrania z sesji 

dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - W związku z trwającą 

pandemią oraz stale rosnącą ilością zakażeń bardzo proszę wszystkich o bezwzględne 

zachowanie środków ostrożności podczas obrad dzisiejszej sesji. 

 

2.Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.      

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Proszę o potwierdzenie 

kworum na tabletach. Pana Gliszczyńskiego nie ma, a jest potwierdzenie w programie. 

Już wyjaśniam dlaczego była ta chwila takiego zawahania. Ponieważ Pan radny Stanisław 

Gliszczyński wczoraj złożył do biura rady wniosek o możliwość udostepnienia mu 

obradowania w formie online. Ale z racji tego, że sesja zwołana została na podstawie 
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ustawy o samorządzie gminnym, czyli w trybie stacjonarnym, nie ma opcji żebyśmy 

to prowadzili w formie hybrydowej i to potwierdził Pan mecenas.   

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca rady Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk 

stwierdziła prawomocność obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

W sesji udział wzięło 19 radnych na ogólny stan 21 radnych. 

Nieobecni radni: Pani Illona Pubanc, Pan Stanisław Gliszczyński. 

Radny Pan Maciej Szlagowski przybył na obrady sesji w punkcie 3. 

Lista obecności radnych  stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Witam serdecznie: 

1. Panie i Panów Radnych Rady Miejskiej w Koronowie. 

2. Burmistrza Koronowa Pana Patryka Mikołajewskiego, Zastępcę Burmistrza 

Koronowa Pana Sławomira Marszelskiego, Zastępcę Burmistrza Koronowa Pana 

Piotra Kazimierskiego, Skarbnik Gminy Panią Alicję Tymek, radcę prawnego urzędu 

Pana Rafała Bułkę oraz pracowników urzędu. Witam również obecnego na sali 

doktora Pana Andrzeja Nowaka. 

3. Wszystkich mieszkańców Gminy Koronowo oglądających transmisję obrad sesji.  

 

3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad sesji. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przechodzimy do punktu 

trzeciego porządku obrad sesji do wniosków dotyczących zmiany porządku obrad sesji. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Czy są wnioski o zmianę 

porządku obrad sesji? Nie widzę. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk -  Pozwolę sobie złożyć 

wniosek o wprowadzenie dodatkowego punktu pn. Podziękowania za długoletnią pracę dla 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie do 

porządku obrad dzisiejszej sesji. 

 

Kto z Państwa radnych jest za? – 18 głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 
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Kto wstrzymał się od głosu? – 0 głosów 

Nieobecni radni: Pani Illona Pubanc, Pan Stanisław Gliszczyński. 

Zatem punkt zostanie wprowadzony do porządku obrad dzisiejszej sesji jako punkt 7a. 

Na obrady sesji przybył radny Maciej Szlagowski. Obecnych 19 radnych. 

 

Zatem porządek obrad sesji po zmianach będzie wyglądał następująco: 

1. Otwarcie obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Koronowie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  

3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad  XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych interpelacjach 

i udzielonych odpowiedziach. 

7. Informacja z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Koronowie za rok 2020. 

7a. Podziękowania za długoletnią pracę dla Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2021. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad 

udzielania i rozliczania dotacji ze środków budżetu gminy na dofinansowanie inwestycji 

związanych z demontażem, transportem i unieszkodliwianiem odpadów 

niebezpiecznych zawierających azbest. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania 

przez Gminę Koronowo dotacji celowej na dofinansowanie kosztów wymiany źródła 

ogrzewania w ramach ograniczenia niskiej emisji.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2021 na terenie 

Gminy Koronowo  oraz określenia sezonu kąpielowego. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania 

dotacji ze środków budżetu gminy na cele ochrony środowiska i gospodarki wodnej 
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oraz trybu postępowania o jej udzielenie. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości położonych 

w Koronowie i Samociążku. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowych – działek o numerach ewidencyjnych 109/5 

i 109/7 położonych w Samociążku gm. Koronowo. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o opinię w sprawie  

przeprowadzenia referendum ludowego. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o poparcie Rządu 

Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzania  budżetu obywatelskiego Gminy Koronowo. 

19. Zapytania, wnioski i informacje. 

20. Składanie interpelacji. 

21. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

22. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.  

23. Zamknięcie obrad XXXIX sesji. 

 

4. Przyjęcie protokołu z obrad  XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Przechodzimy do punktu 

czwartego porządku obrad sesji: Przyjęcie protokołu z obrad  XXXVIII sesji Rady Miejskiej 

w Koronowie. 

- Kto z Pań, Panów radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad XXXVIII nadzwyczajnej 

sesji Rady Miejskiej w Koronowie?  

Za- 19 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymujące się – 0 głos 

Nieobecni radni: Pani Illona Pubanc, Pan Stanisław Gliszczyński. 
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5.Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk - Przystępujemy do punktu piątego  

porządku obrad sesji, do sprawozdania Burmistrza Koronowa z działalności 

międzysesyjnej. 

Sprawozdanie zostało zamieszczone na eSesji. Czy mają Państwo radni jakieś pytania 

do sprawozdania? 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych 

interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk - Przystępujemy do punktu 

szóstego porządku obrad sesji, do informacji Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Koronowie o złożonych interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 

 

Informacja stanowi Załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

7. Informacja z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Koronowie za rok 2020. 

Przewodnicząca obrad  - Przystępujemy do punktu siódmego porządku obrad sesji, 

do informacji z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Koronowie za rok 2020. 

Przewodnicząca obrad   - Informacja została zamieszczona na platformie eSesja. 

Przewodnicząca obrad  - Czy mają Państwo radni jakieś pytania do przedstawionej 

informacji? Jeśli tak to proszę złożyć zapytania na piśmie. 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

7a. Podziękowania za długoletnią pracę dla Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie wraz z Burmistrzem Koronowa złożyli 

podziękowania za długoletnią pracę Dyrektorowi Samodzielnego Publicznego Zakładu 
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Opieki Zdrowotnej Panu Andrzejowi Nowakowi. 

Przewodnicząca obrad ogłosiła 5 minut przerwy. Po przerwie wznowiono obrady sesji.  

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński, Maciej Szlagowski, Olech 

Raddatz, Tomasz Skotnicki, Artur Koper, Mariusz Weleziński. Obecnych 14 radnych. 

 

8.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Przystępujemy do punktu 

ósmego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem. 

Kto jest za? – 14 głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 0 głosów 

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński, Maciej Szlagowski, Olech 

Raddatz, Tomasz Skotnicki, Artur Koper, Mariusz Weleziński. 

 

Przewodnicząca obrad  - Zatem projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale 

o wprowadzenie poproszę Skarbnik Gminy Alicję Tymek. 

 

Skarbnik Gminy Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania 

jawnego imiennego. 

Proszę o potwierdzenie kworum na tabletach. Stwierdzam kworum, obecnych 14 radnych. 

Przeprowadzono głosowanie.  

Na obrady sesji wrócił radny Pan Mariusz Welezińki. Obecnych 15 radnych. 

Stwierdzam, że 15 głosami „za”, przy 0 głosach  „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 
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Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 15  głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę 

Nr XXXIX/331/21  zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Koronowo. 

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński, Maciej Szlagowski, Olech 

Raddatz, Tomasz Skotnicki, Artur Koper. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2021. 

Na obrady sesji wrócili radni: Maciej Szlagowski, Olech Raddatz, Tomasz Skotnicki, 

Artur Koper. Obecnych 19 radnych. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  – Przystępujemy do punktu 

dziewiątego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2021. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem. 

Proszę o potwierdzenie kworum na tabletach. Stwierdzam kworum, obecnych 19 radnych. 

Kto jest za? – 19 głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 0 głosów 

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta  - Romaniuk  - Zatem projektu uchwały 

nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Skarbnik Gminy Alicję Tymek. 

 

Skarbnik Gminy Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji?  
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Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk  -Tylko takie pytanie Pani skarbnik, 

ponieważ na sesji nadzwyczajnej 8 marca br. Pan Komendant Komisariatu Policji w Koronowie 

napomknął, że prosiłby o  wsparcie kwotą 15.000,00 zł na dofinansowanie zakupu samochodu 

dla policjantów naszej jednostki. Mam pytanie, czy gdzieś udałoby się znaleźć taka kwotę. 

Ponieważ otrzymałam pismo również od Pana komendanta, że Rada Gminy Sicienko już takie 

dofinansowanie uczyniła i czy my również znaleźlibyśmy tą kwotę, żeby wspomóc naszych 

policjantów. Oczywiście z myślą  o bezpieczeństwie naszych mieszkańców. 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek - Ja myślę, że w tym temacie Pani przewodnicząca Pan 

burmistrz udzieli odpowiedzi. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – Tak, Rada Gminy Sicienko zwróciła się do 

nas również o to, abyśmy partycypowali w dofinansowaniu. Jak Państwo doskonale pamiętacie 

w zeszłym roku partycypowaliśmy w udziałach przy zakupie dwóch radiowozów dla policji. 

W tym roku proszą o jeden w kwocie 15.000,00 zł wkład własny, nasz. Myślę, że będziemy to 

procedować, jeszcze dzisiaj będę rozmawiał z komendantem, procedować na najbliższych 

komisjach, tą kwestię. Jeśli Państwo uznacie, że jest to zakup wart uwagi, to tak jak 

rozmawialiśmy poprzednio. To jak najbardziej na przyszłej sesji będziemy się starali 

wprowadzić, to do budżetu.   

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk – Czy jeszcze ktoś z Państwa 

radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, przystępujemy do 

głosowania jawnego imiennego.  

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk – Proszę o potwierdzenie kworum na 

tabletach. Stwierdzam kworum, obecnych 19 radnych. 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Stwierdzam, że 19 głosami „za”, przy 0 głosach  „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19  głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/332/21  zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2021. 

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński. 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad 

udzielania i rozliczania dotacji ze środków budżetu gminy na dofinansowanie 

inwestycji związanych z demontażem, transportem i unieszkodliwianiem odpadów 

niebezpiecznych zawierających azbest. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk – Przystępujemy do punktu 

dziesiątego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji ze środków budżetu gminy na 

dofinansowanie inwestycji związanych z demontażem, transportem i unieszkodliwianiem 

odpadów niebezpiecznych zawierających azbest. 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński. 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę kierownika Wydziału Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania Energią Panią Agatę Szulc. 

Kierownika Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania Energią 

Pani Agata Szulc przedstawiał projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Proszę o potwierdzenie kworum na tabletach. Stwierdzam kworum, obecnych 19 radnych. 

Przeprowadzono głosowanie.  
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Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 19 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska 

w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/333/21 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zasad 

udzielania i rozliczania dotacji ze środków budżetu gminy na dofinansowanie 

inwestycji związanych z demontażem, transportem i unieszkodliwianiem odpadów 

niebezpiecznych zawierających azbest. 

 

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński. 

 

11.  Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie określenia zasad udzielania 

i rozliczania przez Gminę Koronowo dotacji celowej na dofinansowanie kosztów 

wymiany źródła ogrzewania w ramach ograniczenia niskiej emisji.  

 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przystępujemy do punktu 

jedenastego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały  w sprawie określenia 

zasad udzielania i rozliczania przez Gminę Koronowo dotacji celowej na dofinansowanie 

kosztów wymiany źródła ogrzewania w ramach ograniczenia niskiej emisji.  

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę kierownika Wydziału Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania Energią Panią Agatę Szulc. 
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Kierownika Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania Energią 

Pani Agata Szulc przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk – Ja może pozwolę sobie 

zapytać. Pani kierownik, czy w związku z tym, nie ma przeciwwskazań na łączenie 

dofinansowań przez mieszkańców, tzn. zarówno w budżetu gminy, jak i  z programu 

„Czyste powietrze”? czy mieszkaniec może ubiegać się o finansowanie z obu źródeł, 

mając na względzie, na przykład, inne koszty kwalifikowane?  

Kierownika Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania 

Energią Pani Agata Szulc  - Inne koszty kwalifikowane, jak najbardziej.  

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk – Czyli tu, na przykład, stara się 

o dofinansowanie do pieca, a z tamtego źródła, na przykład, na termomodernizację, czy 

wymianę okien. Przy tej okazji, ja pozwolę sobie również poinformować mieszkańców, że 

powstała w Bydgoszczy filia Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej i to nowo powstałe biuro pomaga i wspiera mieszkańców województwa w 

przygotowywaniu wniosków w ramach właśnie tego programu „Czyste powietrze”. To 

biuro mieści się w biurowcu Preludium w Bydgoszczy, przy ul Ogińskiego 2. Na stronie 

internetowej jest oczywiście dostęp do telefonów, do szczegółów. Natomiast tam w tym 

biurze można się starać o dofinansowanie nie tylko z Programu „Czyste Powietrze”, ale 

również z „Eko – Klimat”,  „Moja Woda”. Więc różne są możliwości finansowania. Są 

doradcy energetyczni pomagający w budowie odnawialnych źródeł energii, w budowie 

biogazowni. Jest program regeneracji gleb przeznaczony dla rolników. Są również 

programy dla jednostek OSP. Także myślę, że kto będzie zainteresowany, to jak 

najbardziej może skorzystać z pomocy tego biura w Bydgoszczy. Wiem, że mieszkańcy 

Tryszczyna już tam korzystali i są zadowoleni. Można się umówić na konkretną godzinę. 

Jest realna pomoc w przygotowywaniu, w wypełnianiu wniosków.  

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk – Dziękuję. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Proszę o potwierdzenie kworum. Stwierdzam kworum, obecnych 19 radnych. 

Przeprowadzono głosowanie.  
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Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/334/21 w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania przez 

Gminę Koronowo dotacji celowej na dofinansowanie kosztów wymiany źródła 

ogrzewania w ramach ograniczenia niskiej emisji.  

 

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński.  

 

12.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2021 

na terenie Gminy Koronowo  oraz określenia sezonu kąpielowego. 

 

Przewodnicząca obrad – Przystępujemy do punktu dwunastego porządku obrad sesji do 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2021 na terenie Gminy 

Koronowo  oraz określenia sezonu kąpielowego. 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński. 

 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Zastępcę Burmistrza Koronowa Pana 

Piotra Kazimierskiego.  

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski przedstawił projekt uchwały. 
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Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk – Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Proszę o potwierdzenie kworum. Stwierdzam kworum, obecnych 19 radnych. 

Przeprowadzono głosowanie.  

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 19  

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w 

Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/335/ w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2021 na terenie Gminy 

Koronowo  oraz określenia sezonu kąpielowego. 

 

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński. 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania 

i rozliczania dotacji ze środków budżetu gminy na cele ochrony środowiska 

i gospodarki wodnej oraz trybu postępowania o jej udzielenie. 

 

Przewodnicząca obrad – Przystępujemy do punktu trzynastego porządku obrad sesji do 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji 

ze środków budżetu gminy na cele ochrony środowiska i gospodarki wodnej oraz trybu 

postępowania o jej udzielenie. 

 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 



 

 

14 

 

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę kierownika Wydziału Nieruchomości 

i Gospodarki Komunalnej Panią Agnieszkę Szwesta. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Radny Pan Maciej Szlagowski – Pani Kierownik. ja mam takie w sumie dwa pytania. 

Jedno co zadawałem na komisji w kwestii zastanowienia, oczywiście na przyszłość. 

Wprowadzone limity na zadanie, na inwestycje związane z budową sieci wodociągowej 

i kanalizacyjnej 15.000,00 zł brutto. Jeśli chodzi o sieć wodociągową uważam, jest to 

wysokość wystarczająca. Natomiast, co do budowy sieci kanalizacyjnej o takiej samej 

długości. na pewno jest to nie zachęcająca dla potencjalnych wnioskodawców. 

Proponowałbym na przyszłość zastanowić się, tak jak mówiłem na komisji, rozdzielenie 

tego punktu, czyli budowa sieci wodociągowej, budowa sieci kanalizacyjnej i na sieć 

kanalizacyjną przyjąć limit o 10.000,00 zł przynajmniej większy, ponieważ koszty budowy 

sieci o tej samej długości to jest minimum 2 razy więcej niż przy budowie sieci 

wodociągowej. Natomiast mam jeszcze takie pytanie, które dopiero po komisji mi wpadło 

do głowy. Mamy paragraf 3 ustęp 2, "dotacja może być udzielona podmiotowi, który jest 

właścicielem, użytkownikiem wieczystym lub posiada inny tytuł prawny do nieruchomości, 

lub lokalu uprawniający do wykonania inwestycji określonych w paragrafie 1 niniejszej 

uchwały". Upraszczając wnioskodawca musi mieć tytuł prawny do nieruchomości, czyli 

gruntu, jeżeli na przykład ma przebudować sieć wodociągową. Natomiast rozumiem, że 

nie rozwiązuje to sytuacji gdzie, na przykład, wnioskodawca czy wnioskodawcy chcą 

wybudować wodociąg, a idą przez grunt powiedzmy drogi gminnej, bo w tym momencie 

nie mają tytułu prawnego do gruntu, który jest gruntem gminnym i nie mogą skorzystać z 

tej dotacji. Tak? Rozumiem tak to jest? 
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Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta – Tak. Akurat ta treść, ten przepis się w ogóle nie zmienił, pozostał niezmieniony 

od brzmienia poprzedniej uchwały. Niezmiennie dotacja musi być przyznana 

właścicielowi, użytkownikowi wieczystemu, lub posiadaczowi innego tytułu prawnego, tak, 

czyli tu też dopuszczamy inne możliwości, ale taka osoba musi legitymować się jakimś 

tytułem prawnym do nieruchomości.  

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - Tak potwierdzam, 

w dotychczas obowiązującej uchwale jest takie samo uregulowanie.  

Radny Pan Maciej Szlagowski - Rozumiem, że nie będzie ta uchwała nadal 

konsumować takiego przypadku, gdzie wnioskodawca chciałby wybudować sieć 

wodociągową przez grunt gminny, tak? Nie będzie możliwa prawnie udzielenie takiej 

dotacji nadal? 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta - Myślę, że jeżeli gmina wyraziłaby zgodę, to będzie miała, taka osoba będzie 

dysponowała tytułem prawnym, bo mówimy, jest tutaj użyty zwrot "posiada inny tytuł 

prawny do nieruchomości". Służebność jest innym tytułem prawnym, dzierżawa jest innym 

tytułem prawnym, jest kilka rozwiązań, które możemy tutaj dopuścić. 

Radny Pan Maciej Szlagowski - Ale czy zwykłe dysponowanie, czyli zgoda burmistrza 

na dysponowanie gruntem na cele budowlane czyli tego przedsięwzięcia, też konsumuje 

ta uchwała? 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Ja myślę Panie radny, że 

może Pan mecenas by tutaj pomógł Pani kierownik i rozwikłał to, bo to bardziej myślę z 

zakresu prawnego jest dylemat. 

Radca prawny Pan Rafał Bułka - Znaczy Pani Kierownik tutaj słusznie zauważyła, że są 

różne tytuły prawne. Jest umowa dzierżawy, służebność, najem obojętnie jakie. Natomiast 

dokument, o którym Pan Radny mówi czyli zgoda burmistrza, ona nie jest wydawana w 

takim trybie abstrakcyjnym, ona właśnie jest uzależniona od tego, czy wnioskodawca lub 

ktoś kto ubiega się o taką zgodę, będzie w przyszłości korzystał z tego gruntu na jakiejś 

podstawie i najczęściej jest albo służebność, albo po prostu dzierżawa. I w takich 

przypadkach jest możliwe udzielenie, udzielanie tej dotacji. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - Mogę jeszcze dodać do 

wyjaśnień Pana Mecenasa, Panie radny, zgodnie z prawem budowlanym, owszem 
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inwestor składa oświadczenie o dysponowaniu gruntem na cele budowlane, ale ono nie 

jest abstrakcyjne, bo zgodnie ze słowniczkiem na początku prawa budowlanego, na 

początku tej ustawy, to musi to prawo do dysponowania wynikać albo z praw rzeczowych, 

albo spraw obligatoryjnych. Czyli albo z własności, albo z jakiejś umowy załóżmy najmu, 

czy dzierżawy. To nie jest oświadczenie o dysponowaniu na cele budowlane gruntem, nie 

jest to oderwany dokument. On wynika z faktycznie posiadanego tytułu. 

Radny Pan Maciej Szlagowski - Idąc tym tokiem Panie burmistrzu, czyli nie będzie 

możliwe na podstawie nadal tej uchwały, udzielanie dotacji w przypadku, gdzie 

przeprowadzona sieć wodociągowa czy kanalizacyjna przebiegałaby przez drogę gminną. 

Ponieważ nigdy nie damy przecież dzierżawy, tak, wnioskodawcy drogi gminnej tak, czy 

służebności, jak Pan mecenas powiedział. Czyli tutaj ta uchwała nadal nie będzie miała, 

tylko będzie miała zastosowanie wtedy, kiedy wnioskodawca czyli inwestor, będzie miał 

tytuł prawny, jakikolwiek wymieniony, do nieruchomości? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski  - Musi być tytuł prawny do 

nieruchomości udzielony. 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Czy  Pan Radny jest już 

zaspokojony w odpowiedziach? Dziękuję uprzejmie. Czy jeszcze ktoś z Państwa radnych 

chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, przystępujemy do 

głosowania jawnego imiennego. 

Proszę o potwierdzenie kworum na tabletach. Stwierdzam kworum, obecnych 19 radnych. 

Przeprowadzono głosowanie.  

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 19  

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska 

w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/336/21 w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji 

ze środków budżetu gminy na cele ochrony środowiska i gospodarki wodnej oraz 

trybu postępowania o jej udzielenie. 

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński. 
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości położonych 

w Koronowie i Samociążku. 

 

Przewodnicząca obrad – Przystępujemy do punktu czternastego porządku obrad sesji do 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości położonych w Koronowie 

i Samociążku. 

 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński. 

 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę kierownika Wydziału Nieruchomości 

i Gospodarki Komunalnej Panią Agnieszkę Szwesta. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk – Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Proszę o potwierdzenie kworum. 

Stwierdzam kworum, obecnych 19 radnych. 

Przeprowadzono głosowanie.  
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Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 19  

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska 

w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/337/21 w sprawie zamiany nieruchomości położonych 

w Koronowie i Samociążku. 

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński. 

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowych  działek o numerach ewidencyjnych 109/5 

i 109/7 położonych w Samociążku gm. Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad – Przystępujemy do punktu piętnastego porządku obrad sesji 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo 

nieruchomości gruntowych działek o numerach ewidencyjnych 109/5 i 109/7 położonych 

w Samociążku gm. Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 19 głosów 

Kto jest przeciw? 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów 

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński.  

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę kierownika Wydziału Nieruchomości 

i Gospodarki Komunalnej Panią Agnieszkę Szwesta. 
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Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad  - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Proszę o potwierdzenie kworum na tabletach. Stwierdzam kworum, obecnych 19 radnych. 

Przeprowadzono głosowanie.  

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 19  

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska 

w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/338/21 w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo 

nieruchomości gruntowych działek o numerach ewidencyjnych 109/5 i 109/7 

położonych w Samociążku gm. Koronowo. 

 

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński. 

Przewodnicząca obrad zarządziła 10 minut przerwy w obradach sesji. Po przerwie 

przewodnicząca obrad wznowiła obrady sesji.  

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński, Katarzyna Karwat. Obecnych 

18 radnych. 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o opinię w sprawie 

przeprowadzenia referendum ludowego.  

Przewodnicząca obrad – Przystępujemy do punktu szesnastego porządku obrad sesji, do 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o opinię w sprawie 

przeprowadzenia referendum ludowego.  

 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk – O odczytanie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem poproszę Wiceprzewodniczącego rady Pana Bogusława 

Guzińskiego 
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Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad  - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Proszę o potwierdzenie kworum na tabletach. Stwierdzam kworum, obecnych 18 radnych. 

Przeprowadzono głosowanie.  

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 18  

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska 

w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/339/21 w sprawie rozpatrzenia petycji o opinię w sprawie 

przeprowadzenia referendum ludowego. 

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński, Katarzyna Karwat. 

 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o poparcie Rządu 

Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu 

Konstytucyjnego. 

 

Przewodnicząca obrad – Przystępujemy do punktu siedemnastego porządku obrad sesji, 

do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o poparcie Rządu 

Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. 

 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk – O odczytanie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem poproszę Wiceprzewodniczącego rady Pana Bogusława 

Guzińskiego 

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad  - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Proszę o potwierdzenie kworum na tabletach. Stwierdzam kworum, obecnych 18 radnych. 



 

 

21 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 18  

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska 

w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/340/21 w sprawie rozpatrzenia petycji o poparcie Rządu 

Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu 

Konstytucyjnego.  

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński, Katarzyna Karwat. 

 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzania budżetu obywatelskiego Gminy Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad – Przystępujemy do punktu osiemnastego porządku obrad sesji do 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzania budżetu obywatelskiego Gminy Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 18 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński, Katarzyna Karwat. 

 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Zastępcę Burmistrza Koronowa Pana 

Piotra Kazimierskiego. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski przedstawił projekt uchwały.  
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Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk – Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Proszę o potwierdzenie kworum. 

Stwierdzam kworum, obecnych 18 radnych. 

Przeprowadzono głosowanie.  

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 18  

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska 

w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/331/21 w sprawie zamiany nieruchomości położonych 

w Koronowie i Samociążku. 

Nieobecni radni: Illona Pubanc, Stanisław Gliszczyński, Katarzyna Karwat. 

 

19. Zapytania, wnioski i informacje. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przechodzimy do punktu 

dziewiętnastego  porządku obrad, to jest zapytania, wnioski i informacje. 

  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Proszę kto z Pań, Panów 

radnych ma jakieś zapytania, wnioski, informacje? 

Radny Pan Tomasz Skotnicki - Pani przewodnicząca, Szanowni Państwo radni, jak 

i mieszkańcy, którzy nas tutaj oglądają na żywo i zapewne będą też to odtwarzać. Ja jako 

przewodniczący Komisji Finansów chciałbym się z Państwem tutaj podzielić takimi 

informacjami, związanymi z omawianymi na posiedzeniu komisji 26 kwietnia 

zagadnieniami, związanymi z funkcjonowaniem Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury. Nie 

wszyscy radni są oczywiście członkami tej komisji. Mieszkańcy też myślę, że powinni 

wiedzieć ponieważ sporo takich informacji zostało tutaj przez Panią dyrektor przekazanych 

i chciałbym tutaj na kilka rzeczy też Panom burmistrzom zwrócić uwagę. Ponieważ takie 

przemyślenia, jakby do tego. Szanowni Państwo, Miejsko - Gminny Ośrodek Kultury 
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zarządza 33 świetlicami to jest w sumie łącznie, razem z kompleksami rekreacyjno-

sportowymi, którymi też zarządza, to jest łącznie 49 obiektów. Pani dyrektor przedstawiła 

tutaj można powiedzieć 16 takich głównych zagadnień, takich problemów, które ją spotkały 

poprzez ten rok, w którym ona jest dyrektorem i tak po krótce Państwu tutaj chcę 

przedstawić kilka takich głównych tematów. W 49 obiektach, którymi zarządza Miejsko - 

Gminny Ośrodek Kultury praktycznie żaden z tych obiektów nie posiadał aktualnych ksiąg 

obiektów. Te były, te księgi nieuzupełniane, albo zupełnie puste, albo zupełnie ich nie było. 

To był taki pierwszy temat. Od 2017 roku ujawnione zostały wady jeśli chodzi o Centrum 

Kultury Synagoga. Okres gwarancji mija w maju tego roku. Poważne problemy związane 

ze stanem technicznym kompleksu Synagoga mogą spowodować tym, że niestety 

będziemy musieli tutaj wyasygnować dodatkowe pieniądze, jeśli nie podejmiemy działań, 

a nawet może to skutkować zamknięciem obiektu, ponieważ aktualnie nie ma do końca 

wszystkich rzeczy, związanych z ochroną przeciwpożarową aktualnych. Jeśli chodzi o 

sceny, od 2009 roku tak, jak była zakupiona scena, ta scena nie posiadała aktualnych, że 

tak powiem, dokumentów, atestów. Druga scena, mobilna, została przygotowana do tego, 

żeby była sprawna. No i tutaj jeszcze też kolejne zagadnienia związane z tym, że nie do 

końca funkcjonowało RODO. No i takie ciekawe rzeczy, jak na przykład takie, że M-GOK 

płacił za koszty energii elektrycznej za obiekty, którymi nie władał. Tych rzeczy było też 

oczywiście więcej i podsumowując to wszystko. Pierwsza sprawa, w związku z tymi 

placami zabaw. Na 15 placów zabaw, którymi zarządza M-GOK, 4 place zabaw tylko 

przeszły pozytywną, pozytywny przegląd. 8 placów zabaw jest dopuszczonych do 

użytkowania warunkowo, 3 place zabaw: Byszewo, Morzewiec i Samociążek są placami 

w tej chwili zamkniętymi. Te rzeczy też było zgłaszane wcześniej przez radnych, dlaczego 

te place są zamknięte i tak dalej. W związku z powyższym, jest taka prośba Panie 

burmistrzu, po posiedzeniu komisji, żeby te 8 placów zabaw, które są otwarte warunkowo 

postarać się jak najszybciej doprowadzić do stanu tego, żeby te wszystkie urządzenia, 

które są tam wyłączone z użytkowania, mogły już być wymienione. I teraz Szanowni 

Państwo będzie trzeba się zastanowić, co z tymi trzema placami, które są zamknięte, tak? 

Bo tak naprawdę Byszewo jest placem, który jest totalnie zdewastowany, mamy 

dewastację w Samociążku. Trzeba będzie się zastanowić, co z tym fantem zrobić, ale to 

oczywiście będzie niosło za sobą konsekwencje finansowe. Jeśli chodzi o świetlice 

wiejskie, to po przeglądach mamy dwie świetlice wyłączone z użytkowania. Jest to też 
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Morzewiec i świetlica w Osieku. Mamy w tej chwili, w trakcie remontu 4 świetlice, które są 

wpisane w plan budżetu. No, ale tu też coś trzeba będzie z tymi świetlicami zrobić. No i 

przede wszystkim to, co osobiście bardzo mnie zaniepokoiło, to jest to, co mówiłem 

wcześniej - stan Centrum Kultury Synagoga, stan tego obiektu. Jeśli wykonawcy będą tak 

dalej podchodzić do tematu gwarancji, no to tutaj są obawy, co dalej z tym obiektem. Jest 

szereg wad, które były ujawnione w 2017 roku, nie zostało z tym zrobione nic, więc źle to 

wygląda. Myślę, że to jeśli chodzi o MGOK, to wszystko. I druga też informacja. Szanowni 

Państwo, na poprzedniej sesji Rady Miejskiej, Pan Prezes ZGKiM, jak również na 

posiedzeniu Komisji Komunalnej 21 kwietnia, omawiał zagadnienia związane między 

innymi z wodą i kanalizacją w naszej gminie. Te zagadnienia też nie napawają 

optymizmem, ponieważ mimo tego, że mamy 8 inwestycji wod-kan w tym budżecie 

zapisanym i część już jest w realizacji, czy to przez wydział inwestycji, czy w ramach 

powierzenia przez Zakład Komunalny. Stan stacji uzdatniania wody mimo tego, że na 

zewnątrz one wyglądają przyzwoicie, to niektóre jeśli chodzi o stan infrastruktury, no to nie 

wygląda to dobrze i myślę, że tutaj wspólnie z radnymi, zresztą też to co Pan Tomasz 

Gordon proponował, będziemy musieli zrobić objazd tych stacji i zobaczyć, co się z tym 

dzieje i które będą w pierwszej kolejności do naprawy. I tutaj też sprawa oczyszczalni w 

Wiskitnie. Ponieważ zagadnienia z Wiskitna wszelkiej maści są bardzo głośno poruszane 

382.000,00 zł musimy dołożyć do tej oczyszczalni w Wiskitnie i tutaj nie ma dyskusji i 

bardzo się cieszę, że takie decyzje zostały podjęte, bo oczyszczalnię trzeba zrobić. Kary 

wiszą od wielu lat, jeśli tego w tym roku nie zrobimy, to może, przecież doskonale o tym 

wiemy, może skutkować to zamknięciem obiektu, a tego nie chcemy. Oczywiście też trzeba 

będzie zapłacić, więc cieszę się, że to ma szansę być wykonane i infrastruktura wodno-

kanalizacyjna też nie napawa optymizmem. Więc Szanowni Państwo, te wszystkie nasze 

prośby i wnioski też proszę Szanownych radnych jako tutaj szef Komisji Finansów, o takiej 

racjonalne zgłaszanie tych wniosków. Oczywiście wszystkim, wszyscy mają prawo do tych 

wniosków i to nikomu tego nie odbieram, ale naprawdę jeśli chodzi o takie rzeczy 

infrastrukturalne, majątkowe musimy o to dbać, bo nie wygląda to dobrze. Patrząc na to 

wszystko globalnie, stan obiektów, stan infrastruktury, przez wiele lat tak jak w MGOK od 

13 lat, tak naprawdę przecież przez kilku dyrektorów zaniedbania w temacie związanych 

z wodą i kanalizacją, też to nie wygląda dobrze. Także naprawdę mamy sporo rzeczy do 

zrobienia, Panie burmistrzu, takie informacje i takie prośby ja też będę formułował na 
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piśmie.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Tu uzupełniając 

jeszcze wypowiedź Pana Radnego. No Pan prezes nawet wręcz pokusił się o stwierdzenie, 

że sytuacja tych urządzeń wodno-kanalizacyjnych jest zatrważająca. Szanowni Państwo, 

że no i nasza oczyszczalnia w Koronowie wymaga modernizacji i ta oczyszczalnia w 

Wiskitnie, przecież tyle lat ona nie spełnia tych norm oczyszczania i nawet takie 

stwierdzenie padło z ust Pana prezesa, że na razie woda leci z kranu i wszyscy się 

cieszymy, nawet nie przywiązujemy do tego wagi, ale w przypadku nagłej i poważnej awarii 

będziemy mieli jako gmina poważny problem, ponieważ nie będziemy w stanie 

zabezpieczyć mieszkańcom dostarczenia wody tak? I tu ten, ta kwestia jest bardzo 

dramatyczna i to co powiedział Pan radny naprawdę jest to działka, która wymaga 

zainwestowania ogromnych nakładów finansowych, co niestety, przed czym będziemy 

musieli się pochylić. Bardzo proszę ponownie Pan radny. 

Radny Pan Tomasz Skotnicki - Pani Przewodnicząca. Tak Szanowni Państwo, kwoli 

uzupełnienia. Dysponujemy tutaj, zresztą Pan radny, kierownik Maciej Szlagowski na 

pewno też to potwierdzi, dysponujemy 20 stacjami uzdatniania wody z 48 

przepompowniami, w tym pięcioma tłocznym i także proszę sobie zobaczyć jaka to jest 

ilość infrastruktury, która jest w eksploatacji 

Radna Pani Mirosałwa Holka-  Mam pytanie, ponieważ dnia 26 stycznia 2021 roku 

złożyłam interpelację w sprawie częstych przerw w dostawie energii elektrycznej w 

miejscowościach Wtelno, Tryszczyn, Morzewiec, Gościeradz. Czy Enea Operator  Panu 

burmistrzowi udzielił już odpowiedzi, bo niestety ale wyłączenia stale się powtarzają? 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. To potwierdzam 

i nawet też miałam zamiar zapytać o to, co Pani radna. Te nagłe i krótkotrwałe wyłączenia 

prądu są tak uciążliwe, że bylibyśmy wdzięczni jako mieszkańcy tego, tej okolicy gdyby 

naprawdę jakaś odpowiedź od Enei została wyegzekwowana.  

Radny Pan Piotr Mitera - Mam dwa zapytania, jeden wniosek. Pierwsze zapytanie w 

sprawie tworzenia punktu szczepień powszechnych. Proszę o aktualną informację na 

temat tworzenia punktu szczepień powszechnych w Koronowie. Zapytanie drugie 

w sprawie komunalizacji drogi ulica Osada Leśna w sołectwie Samociążek. W związku 

z faktem planowania budowy drogi ulica Nad Kanałem w sołectwie Samociążek, składam 

zapytanie na jakim etapie jest sprawa komunalizacji drogi ulica Osada Leśna 
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w Samociążku. Droga ta będzie stanowiła objazd dla wielu mieszkańców sołectwa 

Samociążek w trakcie trwania budowy, co wiąże się z koniecznością utrzymania jej 

w stanie przejezdności, a to możliwe będzie w momencie, kiedy trafi ona do zasobu dróg 

gminnych. I wniosek. W sprawie wzmożenia działań mających na celu przejęcie przez 

Gminę Koronowo plaży w Samociążku. W związku z faktem, że dotychczasowa 

korespondencja z Enea w sprawie dzierżawy działki nr 1/11 w księdze wieczystej BY1B 

00104 264 /2 dotąd nie osiągnęła zamierzonego celu, składam wniosek 

o zintensyfikowanie działań ze strony Gminy Koronowo, w taki sposób, aby móc korzystać 

z plaży w Samociążku w sezonie letnim. 

Radna Pani Małgorzata Szymczak - Mam dwie kwestie dotyczące sołectwa Samociążek. 

Jako reprezentantka mieszkańców Samociążka, dwa zapytania kieruję tutaj do Pana 

burmistrza i na ręce Pana burmistrza składem. Są to sprawy wagi takiej bardzo ważnej dla 

mieszkańców i oni uważają, uważają i ja się też pod tym podpisuję, że jestem normą, to 

powinno być już dawno wyegzekwowane, jeśli nie jest no to domagają się właśnie tego, 

aby zostało to już, aby już dokonała się ta kwestia. Jedna sprawa dotyczy budowy wiaty 

przystankowej u zbiegu ulic Olimpijska i Kamienna w Samociążku. Ja już po raz trzeci 

zwracam się z zapytaniem dotyczącym postawienia tej wiaty. Jaki jest termin realizacji tego 

zadania? Bardzo proszę o odpowiedź pisemną. I drugie zapytanie w sprawie postawienia 

nowych pojemników na śmieci w sołectwie Samociążek. Zwracam się z zapytaniem 

dotyczącym terminu postawienia nowych pojemników na śmieci. Kiedy mieszkańcy 

Samociążka doczekają się konkretnych działań w tym kierunku? Ich niewystarczająca ilość 

przyczynia się do zanieczyszczenia środowiska, co w konsekwencji nie tylko zaburza 

wrażenia estetyczne, ale również powoduje nieodwracalny skutek jakim jest skażenie 

gleby. I w imieniu mieszkańców bardzo proszę również tutaj o konkretną, rzeczową 

odpowiedź, kiedy doczekają się mieszkańcy sołectwa Samociążek śmietników? 

Radna Pani Ewa Szymańska - Pani przewodniczącą, Panie burmistrzu, Wysoka rado. Ja 

mam dwa wnioski. Pierwszy dotyczy placu zabaw. Proszę o wyjaśnienie dlaczego plac 

zabaw przy ulicy Witosa w Koronowie tętni życiem, przepełniony dziećmi wraz z rodzicami, 

a na wioskach Gminy Koronowo place zabaw są pozamykane, nie można z nich 

korzystać? Czy dzieci są ze wsi inne niż dzieci z miasta? Uzupełniając tutaj też informację 

Pana radnego Skotnickiego. Nie wszyscy opiekunowie świetlicy wiedzą, które świetlice są 

wyłączone, a które są jakby częściowo dopuszczone do użytkowania, więc też proszę o 
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wyjaśnienie. Drugi wniosek dotyczy subwencji na uczniów dojeżdżających do Szkoły 

Podstawowej w Wierzchucinie  spoza obwodu. Proszę o przedstawienie, w jakiej wysoki 

wpłynęła subwencja w roku szkolnym 2020-2021 na dzieci spoza obwodu. Chodzi mi tutaj 

o uczniów dojeżdżających z Trzemiętowa do Szkoły Podstawowej w Wierzchucinie 

Królewskim. Proszę również o podanie, ile uczniów w roku szkolny 2020/21 było w Szkole 

Podstawowej w Wierzchucinie Królewskim spoza obwodu. Jak również proszę 

o wskazanie, ile uczniów posiada orzeczenia o niepełnosprawności, a ile nie posiada. 

Chodzi mi głównie o uczniów właśnie spoza obwodu czyli dojeżdżających z okolic 

Trzemiętowa.  

Radny Pan Henryk Borowicz - Mieszkańcy sołectwa Wierzchucin Królewski proszą 

o oczyszczenie na drogach gminnych osadników, wpustów ulicznych. 

Radny Pan Maciej Szlagowski - Ja może zacznę od zapytań. I tak po kolei. Mam 

zapytanie do Pana burmistrza odnośnie zadania inwestycyjnego pod nazwą "Budowa 

parkingu przy Szkole Podstawowej nr 1 w Koronowie". Składam zapytanie na jakim 

etapie jest to zadanie inwestycyjne i czy przedmiotowy parking będzie ogólnodostępny, 

czy tylko dla pracowników Szkoły Podstawowej Nr 1 w Koronowie? To jest pierwsze 

zapytanie. Drugie zapytanie odnośnie zadania inwestycyjnego "Budowa stacji ujęcia 

wody na osiedlu Pieczyska". Tak samo, na jakim etapie jest to zadanie inwestycyjne i jaki 

jest plan realizacji tego zadania w aktualnym roku budżetowym? Jeszcze mam wniosek. 

Wnioskuję w miarę możliwości finansowych o wprowadzenie do budżetu Gminy 

Koronowo na 2021 rok zadania inwestycyjnego pod nazwą "Budowa kanalizacji 

deszczowej i infrastruktury w ulicy Wiśniowej, Brzoskwiniowej oraz ulicach przyległych"- 

projekt uzasadniam wprowadzenie tego zadania wysokim stanem wód gruntowych na 

ulicach, na  tym osiedlu i częstym zalewaniem nieruchomości mieszkańców przyległych 

do wyżej wymienionych ulic po opadach atmosferycznych. Wykonanie w tym roku 

projektu, bo to jest inwestycja projektowa z uzyskaniem pozwoleń wodnoprawnych, rok 

kalendarzowy. Więc myślę, że jest to do wykonania w danym roku budżetowym, jeżeli 

takie zadanie byśmy wyprowadzili, a w kolejnym roku budżetowym zabezpieczenie 

finansów na etapowe wykonywanie tego zadania. Myślę, że to rozwiąże problem 

mieszkańców tego osiedla, którzy nie tylko piszą do spółki jak i też pewnie do burmistrza, 

co jakiś czas. Szczególnie po w okresie wiosennym i jesiennym z załączonym 

załącznikiem graficznym.  
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Radna Pani Sławomira Polewana - Zdecydowaliśmy się złożyć tutaj wspólnie z komisją 

wychowania i oświaty wniosek, który dotyczy przyszłości naszych szkół. Część radnych 

podpisali, niektórzy mogą się podpisać pod nim również. Dotyczy on planów reorganizacji 

naszych szkół, które wynikają z informacji uzyskanych z M-GZE. Chodzi nam między 

innymi o szkołę w Witoldowie i plany nieutworzenia tam klasy pierwszej. Jest to problem, 

który oczywiście nas dotyka i pokazuje, że mamy głębszy problem w oświacie. Nie będę 

czytać całego tego wniosku, gdyż on jest dosyć długi. Chcę go złożyć tutaj na ręce Pana 

burmistrza w celu ustosunkowania się do niego. Tym niemniej, z tym związany jest nasz 

drugi wniosek. A mianowicie dotyczący tego, aby w związku z tym, że na terenie, że 

odstąpiono od przeprowadzenia audytu zewnętrznego oświaty, jednak takie działania 

podjąć. nie audyt może zewnętrzny, bo on będzie kosztował, ale podjąć działania, które 

mają na celu określenie jaki jest stan rzeczywisty oświaty, czyli takiej diagnozy. My 

w styczniu, bodajże ubiegłego roku, na naszej komisji wnioskowaliśmy o powołanie takiego 

zespołu, opracowanie programu kierunków rozwoju oświaty. Wniosek dotyczy dokładnie 

powołania społecznego zespołu do spraw przeprowadzenia diagnozy stanu oświaty 

w Gminie Koronowo, celem opracowania programu rozwoju oświaty w perspektywie 

kilkuletniej. Czego miałyby dotyczyć te działania, a mianowicie najpierw określenie 

diagnozy, czyli finansów, czyli źródeł finansowania, sposobu wydatkowania przez 

wszystkie placówki, w tym również M-GZE, prowadzonych kierunków polityki kadrowej 

w zakresie zatrudnienia pracowników pedagogicznych, niepedagogicznych. Oferty 

edukacyjnej i jej jakości w stosunku do liczby dzieci, która tutaj jest, no i oczywiście 

warunków edukacji. Wypłynie tutaj, oczywiście by trzeba było się nad tym pochylić jeszcze 

szczegółowej, można przeprowadzać tak zwaną ewaluację wewnętrzną. W związku z tym, 

już jakieś wnioski nam się nasuną. Mając te wnioski, będziemy mogli w perspektywie 

kilkuletniej naprawdę z głową zaplanować działania oświatowe. Ponieważ tutaj też mam 

jeszcze zapytanie pozwolę sobie zadać. A mianowicie wiemy, że substancja oświatowa 

o ile dobrze pamiętam Pan burmistrz Kazimierski mówił, że o 100.000,00 tak, mniejsza? 

Dobrze pamiętam? Ale pomniejszenie tak i chciałabym się po prostu dowiedzieć, również 

z czego ta, to pomniejszenie wynika? Czy to jest po prostu spadek liczby dzieci? Ile dzieci 

uczy się poza, powiedzmy naszym systemem oświaty, gdzie subwencja spływa właściwie 

w inne miejsca? Chciałabym jeszcze też zaznaczyć, że coraz więcej bardziej rosną jakby 

oczekiwania rodziców w stosunku do jakości świadczonych usług edukacyjnych. 
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Wiadomo, że pandemia zupełnie nam przewartościowała pewne rzeczy, ale to jest też ten 

czas, aby można było też jakieś działania podjąć. Więc chciałabym, aby także te działania 

szkół były bardziej widoczne w środowiskach. Bo my po prostu tą oświatą się nie chwalimy. 

A mamy także sukcesy i też trzeba to dostrzegać, bo nie możemy mówić o oświacie tylko 

w kontekście powiedzmy wydatków. Bo tutaj są ciągle te wydatki, więc musimy się 

pogodzić z tym, że wydatki były, są i będą. Natomiast naszym zadaniem jest tak, te wydatki 

zracjonalizować, żeby optymalny efekt uzyskać. Dlatego tutaj jest ten wniosek o jednak 

pochylenie się nad tym, żeby powołać jakiś zespół roboczy, taki który by się tym 

powiedzmy zajął. Określić sobie czasowo perspektywę i wypracować konkretne wnioski, 

które byłyby zgodne właśnie i z oczekiwaniami gminy, byłyby realne finansowo no i tym 

podobne. No jest tutaj, że tak powiem, no rozgadałam mówiąc kolokwialnie, ale no to leży 

nam właśnie na sercu.  

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński - Bo ja tylko chciałbym mały 

komentarz do wystąpienia od Pana radnego Tomasza Skotnickiego w pierwszej części. 

Tak się składa, że jestem członkiem też tych obu komisji czyli finansów i komunalnej 

i większość z tych nas, członków tych komisji, w zasadzie się pokrywa. Jesteśmy w jednej 

i drugiej. Muszę Państwu powiedzieć, że jesteśmy bardzo zgodni. Ostatnio po 

przedstawieniu szeregu informacji z różnych instytucji jesteśmy zgodni, co do już pewnych, 

my już możemy sobie powoli budować priorytety i dostrzegam, ja nie ukrywam, że po 

uzyskaniu wielu z tych informacji jestem dosyć przygnębiony, jeśli chodzi o stan 

poszczególnych urządzeń, poszczególnej infrastruktury, części infrastruktury. I ja myślę, 

że przystępując do prac nad budżetem na 2022 rok musimy trochę inaczej podejść 

do pełnego kształtowania, budowania tego budżetu. A tu akurat dobry przykład, w zeszłym 

roku Pan Maciej Szlagowski jako przewodniczący komisji komunalnej dał, dając 

te propozycje do budżetu jakie uważał za, czy wspólnie uważaliśmy za najbardziej 

potrzebne. I tak to musimy to zrobić w tym roku i będziemy przekonywać radnych innych 

komisji, którzy nie mają może takiej wiedzy jak i my, że sytuacja nie jest delikatnie ujmując 

ciekawa. Tak jak to Pan radny Skotnicki powiedział, no my odkręcamy dzisiaj ten kran 

i woda leci i tak sobie uważamy, że będzie lecieć cały czas. A no niestety może, to być 

dosyć duży problem przy awariach. Dlatego między innymi tutaj nie chcę specjalnie 

rozwlekać tematu. Temat studni, budowy nowych studni głębinowych jest tutaj, powinien 

być priorytetem. Bo no wiadomo, że odium niechęci ze strony mieszkańców będzie zawsze 
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na nas spadał w szczególności jeżeli nie będzie jakiś dróg. Mówimy to o placach zabaw 

i tym podobnych tematach. Ale niechęć na nas to dopiero spadnie, wtedy kiedy zabraknie 

wody.  

Radna Pani Mirosłąwa Holka  - Tylko informacyjnie. Na komisji oświaty rozmawialiśmy 

o złym stanie parkingu przy Przedszkolu we Wtelnie. Zostało to zrobione błyskawiczne, 

błyskawicznie, pięknie także bardzo dziękuję. Życzyłabym sobie, żeby tak też poszło 

z drogami w sołectwie i z wykrzaczaniem.  

Radny Pan Maciej Szlagowski - Ja krótko tylko ad vocem do wystąpienia kolegi radnego 

Skotnickiego i Pana wiceprzewodniczącego Bogusława Guzińskiego. Potwierdzam i na 

komisji komunalnej, której przewodniczę i na komisji finansów , której przewodniczy Pan 

Skotnicki te tematy omawiamy i to nawet szczegółowo. Jesteśmy zgodni. Natomiast 

chciałbym pewną rzecz sprostować. Drodzy Państwo wszystkie urządzenia stacji 

uzdatniania wody, tak, czy przepompowni są sprawne. Czyli tą wodę uzdatniamy. Ta woda 

jest prawidłowej jakości i osobiście ja odpowiadam za to i mój cały zespół. Jest ona 

kontrolowana, badana jak i przez nas wewnętrznie, jaki przez zewnętrzny organ jakim jest 

Sanepid. Natomiast to co pan Bogusław słusznie zauważył i tu należy się, to sprostowanie. 

My nie jesteśmy w stanie inwestować jako spółka w budowy studni głębinowych. Studnie 

głębinowe, które mamy na terenie naszej gminy są to studnie z lat od 76 roku do 86 mniej 

więcej na takiej przestrzeni. Plus dwie studnie 21 wieku to jest, 3 przepraszam w 

Samociążku, Witoldowie to jest, rok 2013, najnowsze z roku 2018 w Wskitnie. Koszt 

budowy studni z dokumentacją mniej więcej w zależności od głębokości studni to jest od 

200.000,00 dzisiaj 230. 000,00 do studni takiej jaka powinna być we Wtelnie 260. 000,00 

brutto. Spółka z amortyzacji po pierwsze nie ma takich możliwości finansowych. Z drugiej 

strony wszystkie stacje, 20 my eksploatujemy. Ponosimy wszystkie koszty remontowe 

jako, jako spółka. Natomiast właścicielem wszystkich ujęć jest gmina i nakłady 

inwestycyjne zgodnie prawidłowo z przepisami też powinna ponieść gmina. Owszem 

spółka jak najbardziej poczuwa się do remontów, do, do wszystkich eksploatacyjnych 

rzeczy. Natomiast nie mamy możliwości finansowych, ponieważ cała amortyzacja roczna 

z taryfy wody, to by było na koszt budowy jednej, może jednej studni.  

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję bardzo. Czy To już będzie 

odpowiedź Panie burmistrzu? Nie, bardzo proszę, jako informacja to bardzo proszę. 

Burmistrz Koronowa Patryk Mikołajewski - Szanowni Państwo radni, Pani 
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przewodnicząca ja chciałbym tak, jak mówiłem w przerwie prosić Państwa o to, abyście 

w punkcie informacji pochyli się nad tematem, albowiem stoimy na, przed dużą szansą, że 

ściągniemy do Gminy Koronowo dużego inwestora z branży sportowej. Pozwoliłem sobie 

tego inwestora w porozumieniu z Panem wiceprzewodniczącym, z Panią przewodniczącą 

uzgodnić, aby przybył dzisiaj na sesję i w punkcie informacji przedstawił Państwu 

zamierzenia co do naszej gminy. Atrakcyjność naszej gminy, o której myślę, że to wy 

będziecie tutaj głównie mówić, bo ja już wyczerpałem możliwości przekonywania. Ale 

potrzebny jest taki, że tak powiem przyjacielski pozytywny kuksaniec tutaj dla Panów. 

Oczywiście przepytanie  co do wszystkiego, ale pozwolenie im by zaprezentować swojego 

pomysłu na pewne działki gminne i na pomysł sportu w naszej gminie. Także jeśli byście 

Państwo pozwoli, to oni są już czekają na nas. Potrzebują dosłownie 5,10 minut, żeby 

uzgodnić prezentację i no i zapraszam Państwa na podróż po sportowych aspektach 

naszej gminy i planie na sport w naszej gminie. 

Przewodnicząc obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję bardzo. To może 

w międzyczasie pozwolę sobie, może przejść do punktu 20. A potem wrócimy ponownie 

do tych informacji tak? Zatem, chyba że jeszcze ktoś z Państwa radnych tu ma jakieś 

zapytania, wnioski informacje? Nie widzę. 

Przewodnicząca obrad zarządziła 5 minut przerwy w obradach sesji. Po przerwie 

wznowiono obrady. 

Przewodnicząc obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Zanim jeszcze oddam głos 

gościom, którzy do nas przyjechali przedstawić nam ofertę inwestycyjną, to mam pytanie 

czy jeszcze ktoś z Pań, Panów radnych w międzyczasie w przerwie dokonał przemyśleń 

i ma zapytania wnioski? Bardzo proszę Pani radna Elżbieta Mojzesowicz. 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz - Pani przewodnicząca składam taki wniosek 

w sprawie wybudowania linii elektrycznej wraz z montażem lamp na terenie miejscowości 

Bieskowo i Młynkowo. Ja już ponawiam ten wniosek kolejny raz kierując się potrzebami 

mieszkańców wyżej wymienionych miejscowości i proszę o pozytywne rozpatrzenie 

mojego wniosku. Inwestycja ta poprawi znacząco jakość życia, a szczególnie 

bezpieczeństwo mieszkańców na drodze, dzieci wracających ze szkoły. Pragnę 

nadmienić, że są to dwie miejscowości na terenie Gminy Koronowo z tak liczną, znaczy z 

gęstą zabudową mieszkaniową i z dużą liczebnością mieszkańców, całkowicie 

pozbawionych oświetlenia.  
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Przewodnicząc obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Czy jeszcze ktoś z Państwa 

radnych chciałby złożyć zapytanie wniosek? Nie widzę. Zatem Szanowni Państwo witam 

przedstawicieli spółki akcyjnej Sportis z Bydgoszczy. Przekazuję głos. Zapraszam do 

mównicy. Natomiast ja poproszę Państwa radnych, żebyśmy się odwrócili, żeby Państwo 

mogli spoglądać na przygotowaną prezentację.  

Przedstawiciel Firmy Sportis zaprezentował projekt inwestycji, którą Firma chciałaby 

zrealizować na terenie Gminy Koronowo. 

Przeprowadzono dyskusje dotycząca przestawionej inwestycji. 

Przewodnicząca obrad ogłosiła 5 minut przerwy w obradach sesji. Po przerwie wznowiono 

obrady sesji.  

Na obrady sesji Rady Miejskiej w Koronowie przybył Poseł na Sejm Pan Tomasz Latos 

i wręczył symboliczny czek w wysokości 1 milion złotych na dofinansowanie inwestycji pn. 

„Przebudowa drogi gminnej Nad Kanałem w Samociążku” w ramach Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych.  

 

20. Składanie interpelacji.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przechodzimy do punktu 

dwudziestego pierwszego porządku obrad sesji, do składania interpelacji. Pan radny Piotr 

Mitera chciałby złożyć interpelację. 

Radny Piotr Mietra - W związku z przebudową budynku Punktu Informacji Turystycznej 

w Koronowie tj. Plac Zwycięstwa 22, zgłaszam interpretację  utworzenia w nowo 

wyremontowanym  budynku izby muzealnej oraz ulokowania w izbie cennych przedmiotów 

o wartości historycznej związanych z Gminą Koronowo, które przechowywane są 

w bibliotekach, muzeach i prywatnych zbiorach. Gmina Koronowo posiada niezwykłe 

bogatą historię. Od nadania praw miejskich minęło już 653 lata. Pierwsze ślady ludności na 

tym terenie datowane są na 10 tys. lat przed naszą erą. Właśnie to miejsce wybrali Cystersi 

jako swoją siedzibę. To tutaj stoczono zwycięską Bitwę pod Koronowem z Krzyżakami 

10 października 1410 roku. W czasach zaboru pruskiego na terenie miasta działały 

organizacje narodowościowe, które szerzyły wartości patriotyczne tak ważne dla 

podtrzymania ducha polskości w tym  trudnym okresie. Na początku II wojny światowej w 

okolicach miasta walczył Koronowski Batalion Obrony Narodowej. Niewątpliwie historia 



 

 

33 

 

Koronowa, to także czasy powojenne, kiedy to tworzony był Zalew Koronowski. Oprócz 

wydarzeń historycznych warto również wymienić miejsca na terenie gminy, które są 

odzwierciedleniem interesującej historii. Są to między innymi kościoły we Wtelnie, 

Wierzchucinie Królewskim, Mąkowarsku, Sanktuarium Maryjne w Byszewie, wiadukt 

kolejowy w Buszkowie, zabytkowe pałace i dwory, ruiny zamku krzyżackiego w Nowym 

Jasińcu, bazylika mniejsza w Koronowie oraz kościół świętego Andrzeja, Diabelski Młyn, 

Park Grabina, młyny poklasztorne, ratusz, cmentarz żydowski, synagoga, most kolejki 

wąskotorowej, a także Miejsca Pamięci Narodowej. Przez wiele lat prowizoryczna izba 

muzealna zlokalizowana była w punkcie, w budynku Punktu Informacji Turystycznej. 

Niestety ograniczona powierzchnia budynku, jego zły stan techniczny, nie pozwalały na 

wyeksponowanie wielu cennych przedmiotów historycznych. Dlatego też planowana 

przebudowa budynku może dać możliwość utworzenia miejsca, które będzie trwałym 

elementem dziedzictwa kulturowego, zarówno dla mieszkańców, jak i turystów 

odwiedzających nasze tereny. Już teraz warto także zastanowić się nad ewentualnym 

przeniesieniem ciekawych zbiorów do Koronowa, które zlokalizowane są w wielu miejscach 

na terenie całej Polski, takich jak archiwa, biblioteki, muzea i zbiory prywatne. W związku z 

powyższym zwracam się z pytaniami, czy Urząd Miejski w Koronowie planuje utworzenie 

izby muzealnej w nowo przebudowywanym budynku Punktu Informacji Turystycznej? Czy 

Urząd Miejski w Koronowie planuje przeniesienie cennych eksponatów o wartości 

historycznej, związanych z naszą gminą, które ulokowane są w archiwach, bibliotekach, 

muzeach i zbiorach prywatnych na terenie całego kraju do Koronowa? 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk – Czy jeszcze ktoś z Państwa 

radnych chciałby złożyć interpelację? 

 

21. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk - Przystępujemy do punktu 

dwudziestego pierwszego porządku obrad sesji, do oceny zasobów pomocy społecznej. 

Dokument został zamieszczony na eSesji. Czy mają Państwo pytania? Jeśli tak, to proszę 

o złożenie zapytań na piśmie. 
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Ocena zasobów pomocy społecznej stanowi Załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 

22. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem przechodzimy 

do punktu dwudziestego drugiego porządku obrad sesji tj. do odpowiedzi na interpelacje, 

wnioski i zapytania.  

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Nam również znana jest 

sytuacja, jeżeli chodzi o świetlice. No tutaj tak naprawdę Pani Dyrektor jako pierwsza 

podjęła się tego, od wielu lat, żeby w ogóle ten temat uporządkować, za co mamy wobec 

niej również wdzięczność, bo tak naprawdę była to praca, która tak naprawdę nie podlegała 

praktycznie tworzeniu kultury, a zadbanie o obiekty, które mamy. Stan obiektów był 

w żaden sposób niemonitorowany, w żaden sposób nie ewidencjonowany. Nie były robione 

żadne przeglądy budynków, żadne przeglądy elektryczne. Co tak naprawdę mieliśmy 

pokłosie tego w roku ubiegłym i w tym roku, gdzie było wielkie zdziwienie, że instalacje 

elektryczne, które są, są niesprawne albo mają jakieś wady. Bo tak naprawdę nikt w żaden 

sposób nad tym nie czuwał i tego nie ewidencjonował. Jeżeli chodzi o krytyczną sytuację 

świetlic, są to dwie świetlice. Jest to świetlica w Morzewcu i jest to świetlica bodajże 

w Osieku, gdzie główna rozdzielnia elektryczna znajduje się w ubikacji. To jest proszę 

Państwa tak naprawdę z punktu widzenia budowlanego totalnie niemożliwe 

i niedopuszczalne, ale tak jest i tak było korzystane. Nikt tego nie sprawdzał i nie zwracał 

uwagi, jakie zagrożenie tak naprawdę budzi to dla dzieci, dla użytkowników tych świetlic. 

Co do Centrum Kultury Synagoga również, od czasu ukończenia prac, no był to budynek, 

który stał i się z niego korzystało, ale tak naprawdę nie do końca się o niego dbało. 

My również rozmawiamy, po to była zrobiona kompleksowa ocena stanu technicznego 

tego budynku, gdzie są wskazane błędy, które tak naprawdę, no i już rozmawiamy też 

z wykonawcami, będziemy zabiegać o to, żeby one zostały naprawione. No bo jest 

to budynek również nam potrzebny dla krzewienia kultury, dla różnego rodzaju wystaw. 

No zależy nam na tym budynku, żeby on jak najbardziej nadawał się do użytku. No ale 

pewne kwestie, które gdzieś tam zostały zaniedbane pokutują i to pokutują z czasem. To 

tak naprawdę będą bardzo również kosztowne dla nas. Głównie jeżeli chodzi o remonty 

świetlic, gdzie przez lata nie było tak naprawdę nic w tym temacie robione, albo bardzo 

niewiele. No i teraz mamy taką sytuację jaką mamy. Jeżeli chodzi o place zabaw. Szanowni 
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Państwo, one nie popsuły się wczoraj. To jest też tak naprawdę pokłosie tego, że budujemy 

place zabaw, nie pilnujemy przez lata. Te place zabaw też, tak samo nie było doglądane, 

nie były sprawdzane, nie były weryfikowane jak wygląda stan urządzeń, które tam są. One 

po prostu sobie też były. Tu gdzieś panowie pomalowali, tam wymienili jakąś jedną 

sztachetę w płocie i to było wszystko. Dopiero też tak naprawdę działania Pani dyrektor 

skutkowały tym, że my mamy zrobione przeglądy. I teraz tak naprawdę minął rok od czasu 

ostatnich przeglądów i mamy robione kolejne, bo taka jest kolej rzeczy. Robimy tak 

naprawdę te przeglądy po to, chcemy też zabrać ten ciężar od Pani dyrektor, przenieść 

wszystko tak naprawdę, wszystkie place zabaw pod władzę M - GOSiR, żeby też tak 

naprawdę zniwelować, to o czym też w późniejszym swoim pytaniu pytała Pani radna 

Szymańska. Przecież też tłumaczyliśmy to nie raz na komisji, na których Pani była. Inne 

przepisy obowiązują jeżeli chodzi o obiekty, które są pod władzą, że tak powiem 

M - GOSiR-u, a inne pod władzą MGOK-u. I tłumaczyliśmy to nie raz, więc bardzo się 

dziwię, że Pani cały czas nie wie, tak naprawdę, z czego wynika ta różnica, bo to było 

wielokrotnie powtarzane. Więc tutaj jak najbardziej prace będziemy podejmowali i już tak 

naprawdę w tym temacie działamy, więc chcemy tak naprawdę ten temat naprawić, ale 

będzie to również, będzie również kosztowne po naszej stronie. No bo remonty świetlicy 

to nie jest 5 zł, nie jest 6 zł. Szkoda, że nie było to robione jakoś sukcesywnie, co roku, bo 

teraz tak naprawdę mamy materie, które tak naprawdę, gdzie się nie dotknie, tam się sypie 

i brygada remontowa to co może, jak najbardziej naprawia samemu. Ale są pewne zakresy 

prac, które niestety bez jakiegoś projektu albo gruntownego, wysokiego finansowania, no 

nie będziemy w stanie tego przeskoczyć, upraszczając. Myślę, że to by było na chwilę 

obecną tyle. Dziękuję bardzo. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - Tak zgadza się. Na XXXIV 

sesji Rady Miejskiej w 2021 roku 26 stycznia, Pani radna Mirosława Holka złożyła 

interpelację w sprawie wyłączenia energii elektrycznej w miejscowościach Tryszczyn, 

Morzewiec, Gościeradz i Wtelno. Już dnia następnego przekazaliśmy tą interpelację, 

zgodnie z właściwością, do ENEA Operator na adres, gdzie urzęduje zarząd tej spółki. 

Przekazaliśmy ją pismem z 27 stycznia. Niestety do dnia dzisiejszego brak odpowiedzi. To 

wystąpienie ponowimy. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski -  Jeśli chodzi o odpowiedź tutaj dla Pana 

Radnego Mitery, niestety wybył, punkt szczepień powszechnych poproszę Pana 
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Kazimierskiego. Jeśli chodzi o Osadę Leśną, jest w trakcie komunalizacji. Na razie nie 

mamy informacji jak daleko ten wniosek posunął się do, że tak powiem, do góry, do góry 

wszystkich wniosków, ale tutaj punkt szczepień to poproszę. Jeśli chodzi zaś o plażę w 

Samociążku to odpowiemy na piśmie, bo wpłynęła nowa korespondencja, która rozwieje 

pewne wątpliwości. Myślę, że będzie bardziej tutaj miarodajna, bo będą już wyceny i tak 

dalej. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Co do punktu szczepień, to 

również informacja dla wszystkich naszych mieszkańców. Takowy punkt szczepień 

masowych będzie zlokalizowany w hali sportowo-widowiskowej przy ulicy Wąskotorowej. 

Poczyniliśmy tam drobne przebudowy i przystosowania, abyśmy mogli, to tak naprawdę 

sprawnie wykonywać, bez zakłóceń również pracy samej hali, czyli połączymy, że tak 

powiem, dwie rzeczy. Czyli będziemy mogli i wyszczepić naszych mieszkańców, a również 

hala będzie mogła w dalszym zakresie, w związku z luzowanie obostrzeń, funkcjonować. 

Jesteśmy po wizytacji Narodowego Funduszu Zdrowia, który to miejsce nam 

zaakceptował, jak i również jego wyposażenie i przygotowanie. Z informacji na dzisiaj 

wiemy, że dostaniemy pierwsze 600 szczepionek po weekendzie majowym, we wtorek. 

Więc tak naprawdę od środy najprawdopodobniej szczepienia ruszą i według wszystkich 

założeń będziemy dostawać 200 szczepionek dziennie od poniedziałku do piątku. Więc to 

będzie w ten sposób funkcjonowało. Również było to poruszane na Komisji Zdrowia i na 

radzie społecznej przy ZOZ. Mamy również zapewnienia, Pan Dyrektor Nowak jeszcze 

zorganizował to w ten sposób, że jeżeli będzie konieczność, to jesteśmy w stanie, w tym 

miejscu realizować zdecydowanie większą ilość szczepionek. No, ale to jest tak naprawdę 

uzależniona od tego jakie dostawy, w jakiej ilości będziemy dostawać. Myślę, że to chyba 

wyczerpuje temat. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Dalej odpowiedź do Pani Radnej 

Szymańskiej. Olimpijska i Kamienna skrzyżowanie wiata przystankowa. Pytanie, jeśli 

chodzi o wiaty przystankowe, jak i o śmietniki. Po tej sesji będzie, będą dokupione wiaty 

przystankowe, jak i również śmietniki. Każde sołectwo. Pani radna Szymczak, 

przepraszam, przepraszam Szymczak. Po tej sesji będą zakupione. Każde sołectwo, 

każdy OKSM otrzymana w korespondencji zapotrzebowanie na śmietniki, wiaty odpadowe, 

wiaty przystankowej itd. To będzie zaraz po sesji. Jeśli chodzi o odpowiedź tutaj dla radnej 

Szymańskiej. Myślę że odpowiedź Pana Kazimierskiego w sprawie ustawodawcy 
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nadzorującego Dom Kultury, MGOK oraz głosy tutaj wyjaśnia to. Jeśli zaś chodzi 

o  subwencję na Trzemiętowo, nie jestem w stanie powiedzieć Pani tutaj, musimy się 

posilić M – GZE, aby dokładne wyliczenia Pani przedstawić. Tak samo jeśli chodzi o 

orzeczenia. Jeśli chodzi o Pana radnego Szlagowskiego, parking przy Szkole 

Podstawowej Nr 1 i stacja ujęcia wody na Pieczyskach, poproszę Pana Kazimierskiego o 

odpowiedź. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Co do parkingu przy Szkole 

Podstawowej Nr 1, to zadanie już było w zeszłym roku. Nie stawił się niestety żaden 

wykonawca do wykonania dokumentacji. Będziemy jak najbardziej, to zadanie ponawiać. 

Co do stacji wodociągowej. Jeżeli, co do stacji w Pieczyskach, były dwa zapytania również 

o wykonanie dokumentacji projektowej. Na chwilę obecną też nie znalazł się na to 

wykonawca. Będziemy jak najbardziej ten temat drążyć dalej. Tutaj jeszcze może 

dopowiem odnośnie pani Szymańskiej, że nie mówiła Pani, że nie wszystkie świetlicowe, 

osoby odpowiedzialne za świetlice, wiedzą, który obiekt jest włączony, który nie. No jest to 

też troszkę dziwne, bo w zeszłym roku Pani dyrektor również organizowała takie spotkania 

w grupach, podzieliła w ramach obostrzeń, które były. Było spotkanie z wszystkimi 

świetlicowymi ,z sołtysami również, więc wszyscy doskonale byli poinformowani i wiedzą, 

które obiekty są w jakim stanie, jakie mają ograniczenia, w jakim zakresie. Więc dziwię się, 

że tu taka, że Pani podnosi taki problem. Dwukrotnie na zapytania nikt się nie zgłosił, więc 

będziemy ponawiać dalej zapytanie, żeby to zadanie realizować. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mokołajewski - Wniosek Pana Radnego 

Szlagowskiego, jak najbardziej zasadny, Pani radna Polewana, jeśli chodzi o Witoldowo. 

Nie ma takiego planu. Jeśli subwencja pomniejszona o 100.000, dlaczego? To też pytanie 

myślę, że trzeba skierować do sfery rządowej tak naprawdę. Subwencja oświatowa z roku 

na rok jest nam umniejszana i właściwie nie mamy na to żadnego wpływu.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Dziękuję. Czyli pozostałe 

odpowiedzi będą na piśmie? Tak, bardzo proszę Pan wiceburmistrz. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - W związku z zapytaniem 

radnej Pani Barbary Mojzesowicz. Aktualne są ustalenia, w których Pani radna też brała 

udział, że w tym roku możliwym jest i będzie to wykonane dowieszanie jednej lampy na 

Bieskowie. 
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23. Zamknięcie obrad XXXIX sesji.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Szanowni Państwo w 

związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, zamykam obrady XXXIX sesji Rady 

Miejskiej w Koronowie. Do widzenia.   

Sesja trwała od godziny 12:00 do godziny 15:38. 

Koronowo, 01 czerwca 2021 r. 

 

Protokół sporządziła:                                Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie 

Magdalena Wanda - Joras        /-/ Katarzyna Brygida Szulta - Romaniuk 

Biuro Rady 

 

 

    


